
 

 

 Grundejerforeningen Volden Benløse 

 

Referat for ordinær generalforsamling 18.03.2025 

Antal tilmeldte: 38 

Fremmødte: 36 

Referent: Anne-Grethe 

 Emne Kommentar/beslutning 

1) Valg af dirigent og 
stemmetæller 

Peter valgt til dirigent 
Generalforsamlingen er lovligt varslet, ingen stemmetæller valgt 

2) Formandens beretning Jan bød velkommen 
Beretning: se grundejerforeningens hjemmeside generalforsamling 
 
Lykke spørger om skraldestativ på trekanten som tidligere, hvis der 
opstilles en, hvem skal tømme den, hundeejer og andre må tage 
deres affald med hjem. 
 
Peter opfordrer til at gå ind på grundejerforeningens hjemmeside  
med oplysninger og andet  

3) Fremlæggelse af årsregnskab, 
samt godkendelse af 
årsregnskab 

Hanne berettede om regnskab for 2024 
Ingen kommentar til regnskab, ingen spørgsmål til regnskab.  
Årsregnskab godkendt. Årsregnskab omdelt til beboerne tidligere 

4) Indkomne forslag Helle 24: Sti lukkes mellem 60B, 62B, 58A og 58B, formand har 
undersøgt flere muligheder, stemning for bomme som kan lukkes 
der  vil koste ca. 10.000 kr. + opsætning. 
Jane 26A: Ønsker mere gadelys ved P plads og sti, formand har 
kontaktet kommune ang. dette der kan komme med på budget for 
gadelys, mulighed måske for foreningen selv kan  betale for det, dog 
har kommunen aldrig hørt man selv betaler for en lygtepæl mere. 
der var opbakning fra fremmødte, en udgift i omegnen af 20.000kr. 
Dorthe 62B: Ønsker også mere gadelys 
Bente 62A: Spørger hvor lang tid der gik inden lygtepæl ved 
legeplads blev bevilget? Svar: det var en brugt kommunen havde på 
lager. 
 

5) Fremlæggelse af drifts- og 
likviditetsbudget til 
godkendelse, og fastsættelse af 
kontingent for 2025 

Budget fremlagt af Hanne 
Helle: Saltning alt for dyrt? Jan: Hvornår der skal saltes styres 
digitalt, ellers skal en person står meget tidligt op for at vejre luften  
Spørgsmål fra Jens 94B: om ikke der skal korrigeres i budget når man 
vil bruge penge fra mindre brug af container og ikke   
mener at skulle bruge penge til vedligeholdelse af veje, stier og kan 
bruge penge på bomme og lys, tilsyneladende ikke stemning for 
ændring 
Budget godkendt   

6)  2 bestyrelsesmedlemmer på 
valg: 
Hanne Riis Rasmussen og Peter 
Toftegaard 

Hanne Riis Rasmussen genvalgt 
Peter Toftegaard genvalgt 

7)  2 Suppleanter på valg: 
 Birthe Andersen og Jørgen F 

Birthe Andersen genvalgt 
Jørgen Faurschou genvalgt 



 

 

8) Valg af revisor 
Sonja Fredholm på valg 

Sonja Fredholm genvalgt 

9) Eventuelt. Trine 18A: ang. træer på volden, Jens 24:fortæller træer udvendig på 
volden må ikke røres.  
Jane 26A: Ang. træer på volden/nabo, Oscars biludlejning har fældet 
sin side? 
Trine 18A: er der regler for hvor høje træer må være i vore små 
haver, ingen ved hvor høje træer må være i skel. Formanden 
kontakter kommunen 
Der henvises til hegnsloven, er i  husmappen (voldens hjemmeside) 
Helle 24: samler underskrifter til bevarelse af lyskurven ved 
Holbækvejen. 

 

Peter takkede for god ro og orden. 

Derefter var der lækkert smørrebrød, øl og vand samt kaffe, te. 

 

 


